
Brancheudvalgsmøde
ti 12 marts 2024, 13:00 - 15:00

Deltagere
Bestyrelsesmedlemmer
Christian Keldsen, Karsten Lyberth-Klausen (Sekretariatschef), Jens Peter Pars, John Rør Nielsen, Lars Løvendahl, Kitdlak Knudsen, Per Holm

Mødereferat

1. Godkendelse af dagsorden
Godkendt

2. Temaer til behandling de næste 2 år
AP 24

Vi spørger Kitdlak om han vil deltage I møde med Hans Peter Poulsen.

Lars deltager i mødet med Jeppe. KLK sender første udkast til AP 24.

Bæredygtighed
Webinar om bæredygtighed det basale holdes sammen med bygningshåndværkerne.

Tjekliste om bæredygtighed er en god ide.

God ide med at få en APP til måling af bæredygtighed

Det vil være fint med fællesmøder mellem El & VVS og Bygningshåndværkerne om bæredygtighed og AP24

300.000 kr. renoveringslån

KLK finder ud af om det er reguleret i byggelovgivningen eller om det er kommunen.

"Efter mødet har KLK undersøgt lovgrundlaget for renoveringslån

Sidstnævnte lov regulerer renoveringslån på 300.000 kr. hvis der skal ske ændring i udbetalingen af lånet
kræver det en lovændring. Det vil sige, det er noget der skal tages op med  Naalakkersuisoq Hans Peter
Poulsen 

Arbejdsmiljøfaglige uddannelser
Sætte os sammen med bygningshåndværkerne om hvad mangler vi hvad er behovet.

KLK rykker AT-Danmark om svar.

Autorisation

Ligger død. Udvalget beskæftiger sig ikke mere med autorisation, før selvstyret retter henvendelse herom.
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3. KTI
KTI

KTI´s kurser og kvalitet

LL oliefyr kurser. jeg ved ikke om der ikke ligger en kursus-plan. 

Det er det samme på EL-delen der har ikke være t nogle ordentlige kurser inden for området. 

I forbindelse med næste møde holdes møde med KTI om kursus området

 

Certifikater - herunder at rådgiverne skal sætte sig mere ind i hvilke krav de stiller til certifikater.

- Krympemuffer - vi bruger det som leverandøren foreskriver, råd giver ved ikke altid hvad leverandøren

fastsætter.

- Vi skal have et ordentligt regelsæt så der ikke er tvivl om hvad kravene er til el - installationer eks.

elkedler.

Mange rådgivere har ikke altid kendskab til det de har med at gøre.

Appellerer rådgiverne til at sikre at de der sendes ud ved noget om det de skal føre tilsyn med.

 

Projekterne bliver dårligere og dårligere

 

Så kom der er isbjørn forbi

 

4. Orientering fra medlemmerne
LL god aktivitet med de store projekter, der mangler lidt ind for de mindre opgaver.

Kangerlussuaq er der optimisme - forsvarets opgaver og Albatros køb af Hotellet. God aktivitet i Maniitsoq.

JPP vi har ikke noget på tegnebrættet efter Lufthavnsbyggeriet. de store byggerier er slut. Der er tanker om
hoteller byggerier men det tager sin tid. der skal snart ske noget.

PH I Qaqortoq ser det godt ud. der er rigelig at lave, der mangler nogle småopgaver. Hotel skal udvide.

Narsaq der er intet.

Nanortalik kommer lidt der gang i lidt. det passer fint til byen.

5. Orientering fra sekretariatet
KLK orienterede om overenskomstforhandlingerne med Finansforbundet og Nuup Bussii.

KLK nævnte at der holdes personalekurser i Ilulissat og sydgrønland. Personalekurset i Maniitsoq er aflyst, da
der ikke er nogen tilmeldinger.

6. Årshjul
KLK finder ud af datoer i samarbejde med LL 23.-31. august Møde med KTI Sisimiut og Ilulissat

7. Eventuelt
Ingen ting til eventuelt
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